
Agnieszka Chmielewska
Radna Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek. dn. 30.1 1.20 I 5r.

Sz. P.

Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu mieszkafc6rv Osiedla
Kazimierza Wielkigo w sprawie przebudowy ulicy 14 Pulku Piechoty na
odcinku od ul, Zytniej do ulicy Polnej. Mieszkaricu prosz4 o wprowadzenie
ruchu kolowego na fym odcinkuo najprawdopodotrniej tylko
jednokierunkowgo z wjazdem z ulicy 14 Pulku Piechoty w ulicp Polnq.
Usprawniloby to komunikacjp po osiedlu. Takie rozwiqzanie
komunikacyjne polqczyloby dwie gl6wne ulice osiedla tj: ulicp Ostrorvskq i
ulicp Polnq.

Apelujp do Pana Prezvdenta pomoc w tej sprawie.

Z powaianiem

Agnieszka Chmielewska
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